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Dubrovnik, 28. srpnja .2022. godine

Zakljuici prvog dijela osme sjednice, Upravnog vijeda Doma za starije osobe
Dubrovnik, odrZanog dana 28. srpnja 2022,, u prostorima Doma, s pocetkom u 16:45
sati

Prisutni:

Marina Sambrailo, ravnateljica Doma zastarije osobe Dubrovnik

Durdica Popovi6, predstojnica Upravnog odjela zazdravstvo, obitelj i branitelje Zupanije

Katarina Dor5ner, predsj ednica Upravnog vij e6a

Pavo Peri6, dlan Upravnog vije6a

Pero Memed, dlan Upravnog vijeda

Vlaho Dobri6, dlan Upravnog vije6a

Irena Peruiina, dlan Upravnog vije6a

Nikolina Puh, medicinska sestra

Ivan Vederin, predsjednik Hrvatskog strukovnog sindikata medicinskih sestara - medicinskih
tehnidara, podruZnica Dubrovnik

Nikolina Mari6, predstavnik SZDSSH

Jadranka lvezi6, predsjednica Sindikata zaposlenika u djelatnosti socijalne skrbi Hrvatske
( SZDSSH )

Andrea Jerini6, voditeljica Odjela njege i brige o zdravlju korisnika

Klara Putica, voditelj ica radunovodstva

Ana Sabli6, predsjednica Strudnog vijeda

Predsjednica Katarina Dor5ner uvodno pozdravlja sve prisutne i predlaZe suZavanje dnevnog
reda najednu todku dnevnog reda:

l.razgovor sa zaposlenicima i predstavnicima Sindikata o aktualnim pitanjima godi5njih
odmora, COVID dodatku, prekovremenim satima, medicinskoj dokumentaciji, pripravnosti
medicinskih sestara i medusobnim odnosima.

Ostale todke dnevnog reda predlaZe za slijededu sjednicu. PredloZeno se od svih prisutnih
prihva6a, s time da voditeljica radunovodstva Klara Putica napominje i predlaZe usvajanje



Sestomjesednog financijskog izvjestaja na ovoj sjednici, Sto je od svih prisutnih takoder
prihva6eno.

ZAKLJUiCI:

1. Razgovor sa zaposlenicima i predstavnicima Sindikata o aktualnim pitanjima godi5njih
odmora, COVID dodatku, prekovremenim satima, medicinskoj dokumentaciji, pripravnosti
medicinskih sestara i medusobnim odnosima.

ZAKLTCAK: Po ovoj todki dnevnog rcdaruzgovaralo se o stavovima i zakljudilo:
COVID dodatak, potrebno je isplatiti.
Iskazana je namjera osnivada za uplatom svih prekovremenih sati uz postizanja dogovora na
koji nadin 6e se realizirati isplata, za ito se odekuje suglasnost djelatnika i njihovog sadaSnjeg
sindikalnog vodstva.

Predsjednica Sindikata zaposlenika u djelatnosti socijalne skrbi Hrvatske ( SZDSSH ) traZi
odredivanje rckazautvrdivanje potrebnih podataka, imena i broja sati.

Prijedlog je da se radnici dogovore u roku od nekoliko dana, zbog Sto brLeg rjesavanja.
Dani su stavovi djelatnica u svezi ukupnog broja sati pri radu u smjeni od 24 sata i odmorom
od 48 satio i stavovi dijela djelatnica u odnosu na rad preko 40 sati tjedno u sada5njoj situaciji.
Prijedlog predsjednice Upravnog vije6a Doma sada5nji sindikalni predstavnik djelatnica,
predsjednik Hrvatskog strukovnog sindikata medicinskih sestara - medicinskih tehnidara,
podruZnica Dubrovnik, I Vederin na prvom dijelu VIII sjednice Upravnog vijeia Doma ne
smatra prihvatljivim.

2. Usvajanje Sestomjesednog financijskog izvje5da od strane dlanova Uprarmog vijeia Doma
2a2022. god.

ZAKLTdAK: Po izlagarlu,Sestomjesedno financijskog izvje56e jednoglasno je prihva6eno.

U svezi nastavka sjednice predsjednica Upravnog vije6a ravnateljici dostavlja pristigli
materijal.

Sjednicaje zavr5ena u 18:30 sati.


